
Nye og utmeldte medlemmer i perioden:

lnnmeldt år Medlem innmeldt Utmeldt år Medlem utnreldt
2000 BjØrn Olav Solberg

Sigmund Leine
Olav Laurhammer

2000

2002

Asbjørn Nilssen

2001

2002

Jan Helge Østlund
Jan E. Berg

2001 Torolf Teslo-Andersen (døde)
Per E. Berntsen
Håkon Eidal
Jach Eriksen
Erik R. Larsen
Hans Tollef Solberg

Harald BjØrgo
Arild Handegaard
Elin Kristiansen
Tone Kristiansen
Svein Eystein Lindberg
Helqe Lund

2008
2004
2005

2002
2003 Egil Brustad

Jan Braseth
Morten Nilssen
Petter Solberq

2003
2006

2005

Reidar Gythfeldt

2004 lvar Blystad
Øivin Fieldstad

2005 John Naustdal 2008 2005 Johannes Sangenes

2 006 Nita Vørner Bjerke
Inger-l\,4arie Blix
Bernt lvar Gaarder
Ragnvald Lien
Anne-Lise Rian
Hanne Sommerstad
Marianne Slåtte
Mette Svinqen

2008 2006

2008

Øyvind Syversen (dØde)
Asbjørn Holth

2007 Vigdis Stenberg 2A07 Sigmund Amundsen
Birqer Garberq

2008 Finn Holm
Jan Karlenqen

2008
2009

Knut Fougner

2009 Inqe n

Paul Harris Fellow (PHF)
Paul Harris Fellow hedersbevisning er utdelt fra Hønefoss-Øst RK i siste 10-års periode til:
John Olav Rønning i2000 for sin innsats i Hønefoss-Øst RK.
Rolf Gandrud i 2004 for sin innsats i Frivillighetsarbeidet.
Olaug Larsen i 2007 for sitt arbeid med musikk-gruppen "Busserullgjengen" gjennom ca 20 år.
Christian Brekke i 2009 for vedaksjoner og ungdomsutvekslingsarbeid i HØnefoss-Øst RK.
Bjørn Geirr Harsson i 2009 for sekretærarbeid, programinnslag i Hønefoss-Øst RK og
u ngdomsutvekslingsarbeid på nasjonalt plan for Rotary Norge.
På årsmØtet fikk både Kari Maartmann-Moe og Bror Andersen Paul Harris Fellow som hedersbevis
for deres arbeid med utvikling av kulturlivet i distriktet og spesielt i Hønefoss by.

RYLA
RYLA 2003 ble holdt 13.-16. mars på SAS-hotellet Fornebu.
Vår klubbs representant -Endre Hareide- var meget tilfreds med oppholdet og hovedtemaet: Vår
kultur har formet vår fortid - fremtiden utformes i dag - av deg.
RYLA 2004 ble holdt 18. -21. mars på SAS Radisson Hotell, med Lysaker RK som arrangør. Vår
klubbs reoresentant var Mads Holmeren.
På RYLA i 2005 hadde klubben vår ingen representant. Vårt forslag til kandidat ble forkastet
grun net alder.
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l?Yl,A 2007 ble holdt 15.-18. mars på Sørmarka Kurs og Konl'eransesenteT. Vår klubbs
representant r,,ar Anders Næstvold. Han holdt ser]ere en utmerkel orientering fra seminaret og
anbefalte at vi må fortsette å sende ungdom dii.
RYLA 2008 ble arrangert 10.-13. april på Sørmarka Kurs og Konferansesenter. Vår klubbs
representant var Andre Skeie. Han holdt en fin orientering om seminaret i august.
RYLA 2009 ble arrangert av Kolsås RK 19.-22. mars på Tyriheim Kurs- og Feriesenter. Vår
klubbs representant var Even H. Rustad. I juni orienterte han om seminaret.
Samtlige av klubbens RYlA-deltagere har skr;,tt stort av arrangementet, og talt varmt for at
klubben må fortsette å sende deltaoere til dette seminaret.

De errkcltc Rotary-ar

1999, 1. juli - 2000, 30. juni
President: Anton Gomnæs.
Presidentens målsetting for Rotary-året var økt fremmøteprosent og medlemskapsutvikling.
FremmØteprosenten Økte med nesten 3 %. Klubben fikk tre nye medlemmer og en sluttet.
Anton Gomnæs og Erling Bogstad med ektefeller deltok på distriktskonferansen på Rica Hotell
Sjølyst 17. - 19. september.
Thor Andersen og Steen B. Sørensen deltok på Rotary Foundation seminar på Sole Hotell 25.
novemoer.
Thor Andersen deltok på PETS (seminar for innkommende presidenter) på Sole Hotell 19. - 20.
februar. Thor Andersen, Steen B. Sørensen, Olav Laurhammer og Bjørn Olav Solberg deltok på
Distriktssamlingen på Hærens krigsskole på Linderud 29. april.

Klubben har hatt 7 kaffemøter med sosialt samvær. Spesielle arrangementer:
27.07.1999 Hyttemøte hos Kari og Tubben i Loreåsen
17.08.1999 Skogtur - Elstangen med Bjørg og Arne Laeskogen som vertskap
26.1 0.1 999 Bilsjekk HØnefoss Auto
21.12.1999 Møljeaften, Quality Hotel Ringerike
08.02.2000 Bedriftsbesøk NOR-REG AS oå Hensmoen
23.03.2000 Tur til Dizzie-show, Oslo
04.04.2000 BedriftsbesøkRingerikes Blad
02.05.2000 Besøk "Nye Vang Skole"
09.05.2000 Ryddesjau Veiginfeltet og hos et klubbmedlem
30.05.2000 Vedaksjon Hvalsmoen (som ble gjennomfØrt over Ilere dager)
Det tradisjonelle Rakfisklaget lot seg ikke gjennomføre dette året på grunn av for lav påmelding.

Ukebrevkomiteen har referert fra alle mØter og distribuert brevene hver måned.

DistriktsguvernØr Lars Bucher Johannessen besøkte klubben 5. oktober 1999, og ga både
under besøket og i etterhånd uttrykk for at han fant klubben veldrevet og i god "Rotary skikk".
Han diskuterte blant annet spørsmål om medlemskapsutvikling og var opptatt av Rotarys sosiale
og internasjonale engasiement.

StØtten til handicamp ble dette året organisert sentralt, iform av kort som ble tilsendt for salg til
medlemmene. Det ble derfor bestemt at denne budsjettposten skulle omdisponeres til støtte til
Romania-prosjektet. Dette ble senere også finansiert sentralt, slik at budsjettposten sto
ubenyttet.

Til Rotary Foundation ga vi vårt vanlige bidrag på kr. 100,- pr. medlem.
Det var styrets oppfatning at klubbåret ble gjennomført i rimelig samsvar med planer og
intensjoner. Takket være positivt engasjement fra medlemmene kunne vi runde av nok et år
med et godt resultat.

ArsmØtet ble holdt på Quality Hotel Ringerike 27 . juni 2OOO.
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2000, 1. juli - 2001, 30. juni
President: Thor Andersen.
Presidentens målsetting for Rotary-året var fortsatt godt fremmØte og medlemsskapsutvlkling.
Fremmøteprosenten har variert, med en fremmØteprosent på 86,8 % som hØyeste.
Thor Andersen og Erling Bogstad deltok på distriktskonferanse på Hotel Continental 16. og 17.
september. Olav Laurhammer deltok på Rotary Foundation-seminar arrangert av l\,4jØndalen RK.
Thor Andersen deltok på Presidentsamling arrangerl av Bekkestua RK 6. januar.
Steen B. Sørensen deltok på PETS (seminar for innkommende presidenter) på Randsvangen
Hotell 3. og 4, mars.
Steen B. Sørensen, Erling Bogstad, Olav Laurhammer, Finn Arild Skøien og Odd Brenden
deltok på Distriktssamlingen på St. Hallvard videregående skole i Lier 21 . ap(il.
Thor Andersen har i lØpet av Rotary-året deltatt på 4 møter med presidentene i Ringerike RK og
Hønefoss RK. Temaer her har vært planlegging av intercity-mØter, ungdomsutveksling og felles
gave til Hønefoss bylubileum 2002.

Klubben har hatt 5 kaffemØter med sosialt samvæT.
Spesielle arrangementeT:
25.07.2000 Hyttemøte hos Asbjørn Holth
'15.08.2000 Guvernørbesøk
22.08.2000 Besøk på Kistefos Museum
29.08.2000 SkogturtilButtentjern
03.1 1 .2000 Rakfisklag
19.12.2000 Møljeaften
06.03.2001 BedriftsbesøkpåNorema
24.04.2001 Intercity-møte: Ledelse og etikk v/Arne Pran
29.05.2001 Møte på Stein Gård v/Margit Harsson
De tradisjonelle arrangementene som rakfisklag og mØljelag ble gjennomfØrt som tidligere år.
l\,4en styret klaget over at en del av de som meldte seg på ikke møtte opp.
Distriktsguvernør Arne Pran besØkte klubben 15. august 2000, og ga både under besøket og i

etterhånd uttrykk for at han fanl klubben veldrevet og at aktivitetene opp gjennom årene var preget
av ekte Rotary-ånd. Han var meget glad for at klubben la vekl på medlemsskapsutvikling og de
gode klubbprogrammene, noe han var helt sikker på ville bringe gode resultater og trivsel i klubben.
StØtten til handicamp ble også dette Rotary-året organisert sentralt, iform av kort som ble
tilsendt for salg til medlemmene.
Til Rotary Foundation ga vi vårt vanlige bidrag på kr. 100,- pr. medlem.

ArsmØtet ble holdt i hjemmet til Arne B. Laeskogen 26. juni 2001 .

2001, 1. juli - 2002, 30. juni
President: Steen Blach Sørensen.
Odd Brenden og Erling Bogstad deltok på d istriktskonferansen i Drammen 21 . og 22. september
(arrangert i Drammen Teater).
Odd Brenden deltok på PETS 2. - 3. mars på Randsvangen.
På distriktssamlingen lØrdag 20. april (arrangert i Lier videregående skole) deltok Odd Brenden,
Erik l\,4oe Haugen, Svein Solheim, Elin Kristiansen, Tone Kristiansen og Erling Bogstad.
Steen B. Sørensen og Odd Brenden har også deltatt i diverse mØter sammen med
representanter for de andre klubbene i vårt distrikt. (Temaer: Intercityrmøter - byjubileum - GSE
og u ng doms utvekslin g).
Rotary lnternationals konvensjon 21. - 27.04.2001 i Chicago vedtok: AIle klubbens medlemmer
regnes nå som aktive ("senior aktiv", "past service" o.a. er fjernet). Dette betyr at alle, uansett
alder, teller ved utregning av klubbens fremmøtestatistikk. Styret kan i spesielle tilfelle gi fritak.
Eksempel:

. Langvarig sykdom/dårlig helse som gjør det umulig for medlemmet å delta på
ordinært møte.

. Opphold i utlandet i mer enn 2 uker der Rotary ikke er representert.

. Spesielle behov.
Spesielle arrangementer:
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U .Ai .2AU llyttetur - Asbjørn llolths hytte i ltsa
21 .08.2001 Skogtur - Storflåtan
18.09.2001 Guvernørbesøk
06. I 1.2001 Teatertur med ledsagere - Amadeus
20.11.2001 Intercity stormøte på HIBU - Hønefoss - omstilling fra garnisonsby til?

Innlegg fra: Per Moi, Roar Hammerstad, Nissen-Lie, Petter Thune (FBT)
18.12.2001 JulemØte med rakfisk
12.03.2002 Besøk på Sundvolden Hotel (Nye Sundvolden)
07.05.2002 Dugnad Kistefos Museum
28.05.2002 Vedaksjon på Hvalsmoen - istyrtregn

Distriktsguvernør Trygve Rognan besøkte vår klubb 18. september 2001.
Distriktsguvernøren ga i sitt takkeskriv uttrykk for at Hønefoss-Øst RK etter hans inntrykk
fremsto som en aktiv og veldrevet klubb som også innfridde forventningene om bidragsstørrelse
til Rotary Foundation.

GSE besøk 09.05. til og med 14.05.2002
Klubben takket GSE-general Alf Chr. Brekke for et meget godt gjennomført opplegg iforbindelse
med besøket fra Sør Afrika og Namibia. En takk også til familien Simonsen, Bjørgo, Brekke,
Maartmann-Moe og Sørensen som skaffet husrom for GSE studentene under deres besØk i

Hønefoss. En spesiell takk ble gitt Einar Wergeland som var vert for en meget hyggelig
"hjemmekveld".

Årsmøtet ble holdt på Kistefos Museum 11. juni 2002.

2002, 1. juli - 2003, 30. juni
President: Odd Brenden.
I dette klubbåret innførte vi en prØveordning med faste kaffetreff fra kl 18:30 - 19:00 på hotellet.
Ordningen ga god oppslutning og det ble hyggelige sosiale samvær. Ordinaere møter ble
awiklet fra kl 19.00-kl 20.00. Denne ordningen viste seg å fungere meget bra, og vi har holdt på
den gjennom hele resten av 1O-års perioden.
Hovedtema i klubbåret: RINGERIKE ET GODT STED A VÆRE! ?
Vi satte fokus på - Ung familie med barn - ung på Ringerike - flyktning / innvandrer - kulturtilbud
- fritidstilbud - bondens utfordringer - Ringerike sykehus som internasjonal arbeidsplass -
rådmannsrollen / administrator eller hoqoestabbe? Lokalavisens rolle - lokal bedrift med
utenlandske eiere ...

Odd Brenden og Erling Bogstad deltok på Distriktskonferansen 27. - 28. september 2002 om bord på
"Pearl of Scandinavia". Erik Moe Haugen deltok på PETS arrangert på Randsvangen 8. - 9. mars 2003.
Erik N4oe Haugen, Harald Bjørgo, Ragnar Nøklebye, Egil Brustad deltok på Distriktssamling pa
Krigsskolen iOslo 5. april 2003.
Odd Brenden har videre deltatt på diverse samlinge møte( fot presidenter i regi av Rotary-
distriktet, forberedelser av intercitymøter, byjubileumsmøter, "jubileumsfilmmØter" og diverse
lokale kontaktmØter.
Hovedtema på Distriktskonferansen var Fremtidstrender - hvor går vi? Hvor går Rotary?

I klubbåret ble det avviklet 48 møter'.
30 møter på hotellet og 6 intercity-møter
2 bedriftsbesøk-Hole omsorgssenter og Hand-Pro AJS
4 peismØter
2 hytteturer - AsbjØrn Holth og Arne Laeskogen
2 dugnader - Kistefos Museum og vedaksjonen
2 arrangementer m/ respektive - teatertur og Riddergårdsbesøk (Rakfisklag avlyst !)
Møtene ble gjennomført med gode, engasjerte foredragsholdere.
Hønefoss by feiret '150 år i 2002. Sammen med HØnefoss Rotaryklubb inviterte vi til åpent møte
på Quality Hotel Ringerike 5. november hvor Jo Sellæg tok oss med på et lysbildekåseri med
vandring gjennom tettstedet Hønefoss. Han tok for seg utviklingen av arkitektturen fra 1800-
tallet og frem til vår tid. Hele 130 interesserte takket for et meget hyggelig Rotary-arrangement.
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Jubileumsfilmen fra 1952 og et mØte med Gun Engen - byveteran og 93 år gammei
De to ovennevnte rotaryklubbers jubileumsgave til byen - 2 filmer på ca. 40 minr.rtter. Filmen fra
100-års jubileet i 1952 ble laget av journalist Leif Berg - lydløs og delvis sort-hvit. Den er nå

oppgradert, tilfØrt kommentarer og musikk og overført til video. Hovedæren for det gode resultai
må i hovedsak tilskrives Arne Sund, Inger Helene og Tor Wien fra Jevnaker, men vår klubbs
medlemmer Ragnar, Bjørn K., Jan Helge og Odd har også bidratt aktivtl
Filmene ble vist for "to fulle hus" - ca. 500 mennesker - i Samfunnshuset lørdag 30/1 1 og
onsdag 5/12-2002. Totale produksjonskostnader ble ca. kr 67 000- hvorav vår andel ca.
kr 19 000. Kostnadsfordelingen -ca. 30 oÅ på vår klubb- ble avtalt i klubbåret 200012001 .

Jubileumsgavene resulterte i meget positiv oppmerksomhet for de to Rotaryklubbene.
Edwina Lawson fra Australia- vår lokale utvekslingsstudent- hadde 3 gode og hyggelige
måneder hos familien Lindberg.
Klubben deltok i Poliokampanjen 2002 - 2003. Mål: Poliofri verden innen utgangen av 2005, aret
da Rotary feirer 100 år. Krav: Alle klubber bidrar med kr 500 pr. medlem - til sammen 80 mill. US
Dollar i lØpet av dette klubbåret. Avslutning mai 2003.

Hønefoss-Øst RK fikk egen hjemmeside på internett i dette Rotary-året. Adressen ble:
www.rotary.no / honefoss-ost! Takk til Tone Kristiansen, Arne Broberg, Birger Garberg, Anton
Gomnæs, Harald Bjørgo og Leif Grønnevik for deres bidrag! Fra og med klubbåreI2003 - 2004
ble denne nyvinningen et nødvendig og aktivt bidrag til klubbens drift og virksomhet.

Arsmøtet ble holdt på Kistefos Museum 24. juni 2003.

2003, 1. juli - 2004, 30. juni
President: Erik Moe Haugen.
l\4ottoet for Hønefoss-Øst RK var i dette året: Klubbens indre liv. Det ble ikke satset på noen
spesielle prosjekter.
Erik Moe Haugen og Harald Bjørgo mØtte på Distriktskonferansen 2003 på Storefjell
H øyfjellshotell, Gol. 17.-19. oktober.
Harald Bjørgo på PETS 13. -14. mars Tyrifjord Hotell.
Leif Grønnevik og Harald Bjørgo på Distriktssamling på Heistadmoen ved Kongsberg 17. aTil.
Erik Moe Haugen på Presidentsamling 17. lanuar, i Oslo
Erik Moe Haugen deltok videre på diverse gruppemøter under ledelse av assisterende guvernØT

(AG) Arild S. Bakken. Systemet med en AG har bedret samarbeidet mellom klubbene på Ringerike.

Klubbens koordinator for Rotarys 100-års jubileum, Odd Brenden, leder også planleggingen for
rotaryklubbene på Ringerike til denne feiringen.

I klubbåret ble det avviklet 48 mØter:
27 møtet på hotellet inkludert julemØte med bevertning
6 Intercity-mØter
3 Bedriftbesøk: Ringerike Kraftverk, Ringerike sykehus og Frivillighetssentralen
4 Peismøter
2 Hylleturer -AsbjØrn Holt og Arne Laeskogen
2 Dugnader - Kistefos Museum
1 guvernørbesøk med guvernør Fritz Huitfeldt
3 arrangement m/respektive: Rakfisklag og teatertur
Vedaksjonen. Tubben hadde ansvaret for ved-innsatsen, og fikk stor takk for det.

Francis l\4oreno Garcia fra Mexico var dette Rotary-årets utvekslingsstudent. Hun ga oss et
interessant foredrag om sitt hjemland. Hun bodde de 3 siste månedene hos familien Endre
Erlandsen.

Klubbens h.lemmeside har stort selt vaert oppe hele året. Vi er litt usikre på hvor mange som
besøker siden. Bruk av E-post og hlemmesiden har gjort informasjonen ut til medlemmene
meget enkel. De som ikke har PC får vanlig brev eller muntlig orientering.

ArsmØtet ble holdt i Benterudstua 22. iuni 2004.
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2004, 1. juli - 2005, 30. juni
President: Alf Christian Brekke.
Mottoet for Hønefoss-Øst RK var i dette året: klubbens indre liv.
Det ble ikke satset på noen spesielle prosjekter idette Rotary året.
Christian Brekke og Arne Berg deltok på Distriktskonferansen Grand Hotell, Kongsberg 16. -17.
oktober 2004.
Svein Eystein Lindberg deltok på PETS 6. mars på Tyrifjord Hotell.
Svein Eystein Lindberg, Bjørn Geirr Harsson, Thor Andersen, Arnfinn Lundem og lvar Blystad
på Distriktssamling ved Bl, Sandvika 16. april 2005.
Christian Brekke deltok på Presidentsam ling 22. ianuar ved Folkemusikksentret i

B uskerud/S igdal l\,4 useu m.
Christian Brekke har videre deltatt på diverse møter under ledelse av assisterende
guvernø(AG) Arild S. Bakken, samt mØte angående ungdomsutveksling i Skien.

Det ble avviklet 50 mØter:
30 mØter på hotellet inkludert julemøte med bevertning
5Intercity-mØter
2 BediriftbesØk: Hønefoss VerktØyfabrikk og Huhtamåki den 28i6.
4 Peismøter
2 Hytteturer - Asblørn Holt og Hole historielags seter, Retthella
l Bowling
2 Dugnader - Kistefos Museum og Vedaksjonen.
1 guvernørbesøk med guvernør Sigurd Friis
2 arrangement m/respektive: Rakfisklag og teatertur

Klubben var dette året ansvarlig for utvelgelse og utsending av utvekslingsstudent. l\,4artine

Salomonsen ble valgt. Endre Erlandsen gjorde en utmerket jobb i denne forbindelse.
Koordinator for utvekslingsstudenten var Chrislian Brekke.

Bokauksjonen ble gjennomført på en utmerket måte sammen med kvinnene iLions med et
glimrende overskudd. Ansvarlig var Petter Solberg som dessverre senere meldte seg ut av

klu b be n.
Klubbens koordinator for Rotarys 100-års jubileum, Odd Brenden, ledet planleggingen for
rotaryklubbene på Ringerike til denne feiringen på en utmerket måte. lntercity-møte ble
gjennomført 23. februar 2005 for å markere dagen med vekt på informasjon om Rotary og
dikteren Elling M. Solheim.

ArsmØtet ble holdt i Benterudstua 21 . juni 2005.

2005, 1. juli - 2006, 30. juni
President: Svein Eystein Lind berg.
Også under Svein Eysteins president-år var mottoet: Satsing på klubbens indre liv.

Dette året fikk klubben B nye medlemmer, hvorav seks kvinner. Så mange nye medlemmer på

ett år er ikke registrert i klubben siden oppstarten.
Svein Eystein Lindberg og Harald Bjørgo deltok på Distriktskonferansen på Rica Osloflord Hotell
i oktober 2005.
Harald Bjørgo deltok på PETS, Sole Hotell i mars 2006.
Harald BjØrgo, Jan E. Berg, Bjørn Geirr Harsson, Thor Andersen, lvar Blystad og Øivin Fjeldstad
deltok på Distriktssamlingen 1. april på Sundvolden Hotel.
Svein Eystein Lindberg og lvar Blystad deltok på seminar om internasjonal tjeneste, holdt på

Kongsberg 31. august 2005.
Svein Eystein Lindberg deltok på 4 mØter med AG Dagfinn Rian.
Vår klubb var med-arrangør sammen med Hønefoss og Ringerike Rotary Klubb på årets
Distriktssamling som ble holdt på Sundvolden Hotel 1. april 2006. Mange av foreningens
medlemmer deltok og fikk æren for et meget vellykket arrangement.
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President Svein Eystein representerte klLibben vår i Ringerike Rotary Klubb siit 25-ars j'-rbiieu,r I

mars 2005. Han holdt foredrag i 3 klubber i Larviksområdet om mentor-virksomhe i.

I lØpet av Rotary-året holdt kiubbel 49 mØter, ett ble kanselleri på grunn av Øyvincl Syversens
dØdsfall.
32 mØter holdt på vanlig møtested
6 intercity-mØter
2 bedriftsbesØk (Tronrud Engineering og ridesen!;ret på Bærengsletta)
4 oeismØter

skautur til Hole historielags seter, Retthella
dugnad på Hringariki kulturminnepark
teatertur til Oslo Nye Teater
vedakslon (som gikk over flere dager i mai)

Arets rakfisklag ble avlyst pga begravelsen til Øyvind Syversen.

Den L ncjv. 2005 hadde vi besøk av guvernør Tore Alvig Solem, som var godt fornØyd med

klubbens virksomhet.
Den 13. juni 2006 hadde vi tidligere stortingspresident JØrgen Kosmo som foredragsholder.

Klubben rettet en stor takk til Christian Brekke for en ualminnelig fint gjennomført ved-aksion.

Tradisjonelt blir forslag til møteprogram utarbeidet på peismøtene, og programkomiteen setter
sammen forslagene til gode programmer.

Det ble ikke satset på noe spesielt storprosjekt. Klubben deltok iarbeidet med
utvekslingsstudent Mathew fra Canada. Endre Erlandsen har gjort en utmerket jobb som
ungdomskontakt gjennom flere år, og Ragnvald Lien tok over funksjonen som ny
ungdomskontakt.

Av klubbens 52 medlemmer har 44 e-post adresse. Vi prøver å fØlge opp med vanlig brev til de som

ikke har PC.

ArsmØtet ble holdt i Benterudstua 20. iuni 2006.

2006, 1. juli - 2007, 30. juni
President: Harald Bjørgo.
Mottoet for Hønefoss-Øst RK har i dette året veert:

HØNEFOSS ØST _ KLUBBEN I LOKALSAI\,4FUNNET.
Forholdsvis mye tid ble brukt til planlegging av ny organisasjon som skulle virke fra 1 . juli 2007 .

Det ble en god del meningsutvekslinger om den nye organisasionen på de mØtene hvor det
viste seg å bli ledig tid mot slutten av møtet- Disse mulighetene for å kommentere og si sin
mening om aktuelle emner, viste seg sveert populære. Det ble nedlagt en del arbeid med

forberedelser til nye vedtekter for klubben.
Harald Bjørgo og Bjørn Geirr Harsson på Distriktskonferansen 2006 på Bardøla H Øyflellshotell,
Geilo.l 5-1 7 september 2007
Jan Erik Berg på PETS 3. og 4. mars 2007 på Soria Moria.
Inger-Marie Blix, Øivin Fjelstad, Finn Arild Skøien og l\4arianne Slåtte på Distriktssamling, Gamle
logen, Oslo, 25. mars
Harald B.iØrgo på Presidentsamling, lørdag 3. januar Fossesholm Herregård, Vestfossen.
Harald Bjørgo og Jan Erik Berg deltok videre på diverse AG mØter under ledelse av
assisterende guvernø(AG) Dagfinn Rian.

I klubbåret ble det avviklet 48 møter
29 mØtet på hotellet inkludert julemØte med bevertning
6Intercity-møter
2 BedriftbesØk: Follum - Næringshagen
4 PeismØter
2 Hytteturer - Arne Laeskogen og Arne Berg
2 Dugnader - Raking i kulturminneparken Hringariki
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- ilet ble gjennomfØrt er.r veilykl<el vedal(sjon undef ledelse av Christian Brekke i.-
9. mai 2007. Bjørkeved lrle saget, kløvd, pakket i ca 330 sekker og stablet for salg
på Helgelandsmoen.

1 guvernørbesøk med guvernØr Asbjørn Lein
2 arrangement m/respektive: Rakfisklag og teatertur. Teaterturen gikk til Oslo nye teater hvor

vi så "Soellemann oå taket".
.X juleavslutning

Høyeste fremmØteprosent i dette Rotary-året var '13. mars med 84 %. Laveste fremmøteprosent
utenom sommermånedene var faktisk uken før, 7. mars (intercity-mØte) med 21 %. Det el
markant dårligere fremmøte de gangene vi har møter utenom vanlig mØtested.

Månedsbrev har værl utgitt for alle måneder unntatt, juli, august, mars og april. Denne
funksjonen har ikke [ungert så godt som tidligere år.

Vi sendte dette året en person på GSE til Canada, Finn Holm. Finn har hatt egen blogg i

Ringerikes Blad, noe som har veert meget nyttig. Klubben mottok også en gruppe på 5 personer
i GSE fra Canada i tiden 20. - 24. mai. Tilbakemeldingene fra denne utvekslingen har bare vært
positive. Det anbefales å prøve å få kandidater til utgående GSE{eam hvert år. Mottak av GSE
an befales hvert 5 år.

Vi fikk dessverre ikke til ungdomsutveksling dette året, men planleggingen kom godt i gang for
uttak av utvekslingsstudent det kommende Rotary-året. Hø nefossklubbene har laget en Info om
Rotarys ungdomstilbud.

Vi har meldt inn to personer til coaching i De baltiske statene. Av forskjellige årsaker har dette
ikke lykkes i år.

Vi gjennomførte fortsatt mentoropplæring for Ungt EntreprenØrskap/skolebedrifter.
Hver klubb har utpekt ett medlem til å være med ien prosjektgruppe. Svein
Eystein Lindberg ledet denne gruppen.

På årsmøtet ble det informert om at Sigmund Amundsen og Birger Garberg slutter i klubben på
grunn av sviktende helse. President Harald takket de to for den innsats de har gjort for klubben i

mange år. Sigmund har vært med fra starten i 1969, og var klubbens fØrste president.
Birger kom inn i klubben i 1977 . Han har forfattet klubbens jubileumshefte til 25-års jubileet.
Birger har også i noen år vært redaktør av Norsk Rotary Arbok. Begge ble tildelt Paul Harris
hedersbevis i 1994.

ArsmØtet ble holdt i Benterudstua 12. juni 2007.

2007 , 1. juli - 2008, 30. juni
President: Jan Erik Berg.
Klubbens valgspråk i Rotary-året 2007-08 har vært: "Hønefoss-Øst RK -klubben i Paul Harris ånd"

Øivin Fjeldstad deltok på Distriktskonferansen i Frimurerlosjen Oslo 8. - 9. sept.2007. Videre
deltok han på PETS på Lysebu 29. februar - 1. mars 2008.
På Distriktssamlingen 2. mars 2008 på Persbråten videregående skole i Oslo deltok Harald
Bjørgo, Inger-Marie Blix, lvar Blystad, Øivin Fjeldstad og Hanne Sommerstad.
Øivin Fjeldstad deltok også på Ac-møte i region 5 på Vikersund 23. april 2008.
Harald BjØrgo og Jan Erik Berg har videre deltatt på diverse AG møter under ledelse av AG
Dagfinn Rian.
President Jan Erik Berg med frue representerte vår klubb på Hønefoss RKs 60-års fest den 23.
mai 2008.
Fra 1 . juli 2008 overtar vårt klubbmedlem Harald Bjørgo som AG i distrikt 2310 efter Dagfinn
Rian. Harald Bjørgo er valgt til guvernør i distrikt 2310 for Rotary-året 2010-2011 .

Det ble i klubbåret awiklet 48 møter:
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25 vanlige møter på hotellei inl{iLItlert juiemøte med bevertning
5 Intercity-mØter
4 Bedriftbesøk: Tronrud Engineering (Eggemoen), Kulturhuset. Vikenbygget og Thomas Klevjer
4 Peismøter
1 Skautur - Damtjern
2 Dugnad - Boksalg 14. og 15. september 2007 med Egil Brustad som

hovedansvarlig fra klubben vår.
- Raking i kulturminneparken Hringarihi 6. mai 2008.
- Det ble gjennomfØrt en vellykket ved-dugnad under ledelse av Chrisiian Brekke 19.-

21. mai. Bjørkeved ble saget, kløyvd, pakket nærmeTe 300 sekker og stablet på

Helgelandsmoen.
2 Arrangement m/respektive: Rakfisklag og teatertur. Teaterturen gikk til Dizzie Sholvteater i

Oslo hvor vi så "Sammen igjen".
4 Egoforedrag
1 ArsmØte (i Benterudstua)
Til sammen har klubben hatt 12 eksterne foredragsholdere.

Ny organisasjon tok til å virke fra 1. juli 2007. Glennom Rotary-året var det en viktig oppgave å
få den nye organisasjonsstrukturen til å fungere.
Det ble vektlagt å innarbeide kontinu itetsprinsippet (basert på nåværende leder -past leder og
neste leder). Videre ble det innskjerpet at NK-ene i komiteene skulle bli løpende informert av
sine ledere.
Dette Rotary-år skulle legge grunnlaget til at presldent og styre for neste Rotary-år (2008-09)
kunne fastlegge sin årsplan på reelt grunnlag. Derfor ble det utarbeidet full oversikt over de
oppgaver vår klubb hadde forpliktelser til å gjennomføre, hvilken økonomi vi rådde over mv, slik
at vi kunne treffe reelle valg om nye oppgaver - vel vitende om konsekvenser, bl.a. Økonomiske.
Arbeidet med nye vedtekter ble sluttført og godkient på årsmøtet.
Funksjonen med ukebrev fungerte langt fra tilfredsstillende dette Rotary-året. Sekretæren
mottok kun 9 ukebrev gjennom hele Rotary-året.
l\,4ot slutten av Rotary-året ble det gjort grep fra presidentens side for å få ukebrev-ord ningen til

å virke. BjØrn Knoph ble utnevnt til å ta seg av ukebrevene {ra mai 2008 og ut neste Rotary-år.

lT-ansvarlig var Harald Bjørgo. Bruk av e-post og klubbens hjemmeside gjorde det praktisk å

informere medlemmene om Rotary-saker. Av klubbens 50 medlemmer iår har hele 47 e-post
adresse. Viktige brev ble sendt med vanlig post til de som ikke hadde e-post adresse.

Klubben hadde dette året ingen GSE.

Arsmøtet ble holdt i Benterudstua 17. iuni 2008.

2008, 1. juli - 2009, 30. juni
President: Øivin Fjeldstad.
Klubbens valgspråk var også i Rotary-året 2008-09:
"Hønefoss-Øst RK -klubben i Paul Harris ånd". Viktige tema har vært knyttet til

innvandringsproblematikk og klubbens indre liv.

Til distriktskonferansen 10.-12. oktober 2008 på Holmenkollen Park Hotell Rica, møtte Øivin
Fjeldstad. Han representerte klubben på Jevnaker RKs 50-års jubileum i august 2008.
På PTePETS arrangert på Holmen fjordhotell i Asker i november deltok lvar Blystad og Harald
Bjørgo. lvar Blystad deltok på PETS i Lier 14. mars. På distriktssamlingen 18. april i Lier deltok lvar
Blystad, Hanne Sommerstad, Harald Bjørgo, Finn Holm og Thor Andersen.
Harald Bjørgo har vært AG i distrikt 23'10, og han overtar som guvernør i distriktet for Rotary-året
2010,2011.

Klubbens faste møtested var Comfort Hotel Ringerike, som er det nye navnet på Samme hotellet
hvor klubben har hatt sine mØtet fra tidlig i året 1998, Kongens gate 3, 3510 Hønefoss. Møtene har
vart fra kl 19:00 - 20:00, med kaffe, kaker og sosialt samvær fra kl 18:30 til19:00. Det vil si at vi

fortsatt følger opplegget som ble innfØrt i Odd Brendens presidentår (2002-03).
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if e aller flestc sorr deltar l)å inøtene koninrer oml<ring kl '18;30.

På mØter son] l]oldes på våft {aste mØtested, har mØtedeltagerne betalt l<r 20 for kaffe/te og en
l{ake. De får samtidig et lodd i vinlotteriet, som trekkes ved avlutningen av mØtet. Gjester får lodd og
samme servering, men betaler ikke noe for dette.

Det ble i klubbåret avviklet 49 møter
25 vanlige mØter på hotellet inkludert julemøtet i Bryggerikjelleren
6 IntercitymØter
4 Bedriftbesøk: Helgelandsmoen næringspark, Dorcas as, 10. mars 2009

Hønefoss nye fotballstadion , 24. mars
Det nye Tinghuset, 14. april
Norsk Kartmuseum, 30. ju ni

4 PeismØter
1 Skautur - Til Arne Laeskogens hytte ved Tyrifjorden, 26. august 2008
1 Dugnad - Det ble gjennomført en vellykket ved-dugnad under ledelse av Christian Brekke 4. og 5.

mai. BjØrkeved ble saget, kløyvd, pakket i 276 sekker og stablet på Helgelandsmoen.
2 Arrangement m/respektive

Rakfisklag 31. oktober
Konsert med Magnolia jazzorkester i Kongsberg kirke 4. mars

4 Presidentens mØter
'1 l\,4Øte iforbindelse med Ringerike kommunes innvandrerdag (egen stand)
1 Jubileumsmøte i anledning klubbens 40-års feiring, holdt 15. mai i Gildehuset,

Sundvolden Hotel. Det var 76 til bords inklusiv guvernør Lars W. Eide og
representantene fra naboklubbene Hønefoss, Ringerike og Jevnaker. Presidenten delte
ut hedersdiplom til de 6 chartermedlemmene som fortsatt er medlem i klubben, nemlig:
Bjørn Knoph, Finn Arild Skøien, Arne Laeskogen, Atle Roll-l\4atthiesen, John Olav
Rønning og Rolf Skøien. Christian Brekke og Bjørn Geirr Harsson ble hedret med Paul
Harris Fellow. Det ble en meget vellykket fest i de samme lokaler som klubben også
feiret sitt 5-, 10-, 1 5- og 25-års jubileum.
Festen 15. mai var ooså klubbens møte nr 2000.

Til sammen hadde klubben 13 eksterne foredragsholdere til mØtene dette året.

Fra mØte nr'1961 og ut Rotary-året (møte nr 2005) har presidenten innledet med hendelser nasjonalt
og internasjonalt iåret som i tall falt sammen med møtenummeret.
Nye vedtekter for husfondet ble utarbeidet og vedtatt på årsmØtet.
Den 29. desember 2008 ble HØNEFOSS-ØST ROTARYKLUBB registrert med
organisasjonsnummer: 993 27 5 91 3 i BrønnØysundregisteret.

lvled Bjørn Knoph som ansvarlig for ukebrevene dette Rotary-året, har ukebrev-funksjonen
fungert perfekt. Han har skrevet referat fra hvert møte i lØpet av de nærmeste dagene, og så
sendt referatet til sekretæren, som har standardisert overskrift og annet. Sekretæren har så
sendt ukebrevet til lT-ansvarlig, som igjen har sørget for at det kom på klubbens hjemmeside. I

dette Rotary-året overtok Finn Holm lT-ansvaret efter Harald Bjørgo, som har hatt det siden
2005.

I august 2008 sendte HØnefoss-klubbene sammen ut en student, Caroline Western Torgersen,
på ett-års ungdomsutvekslingsprogrammet, og Ethan Manthey fra Minnesota, USA kom til
H ønefoss-klubbene som innkommende student. Denne gang har Hønefoss RK hovedansvaret
for den innkommende studenten. Hovedansvaret går på omgang mellom de tre HØnefoss-
klubbene. Fra vår klubb er Ragnvald Lien ungdomskontakt, og han har gjort en meget
respektabel jobb.

Klubben hadde dette året ingen GSE.

Arsmøtet ble holdt i Benterudstua 16. juni 2009.
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